
Zápis 

ze setkání Osadního výboru Hýlov uskutečněného dne 6.září 2015 v 18.30 v pezionu U Hasičů

Přítomni: J.Czernin, J. Hula, R.Jablonská, J. Prokopová, J.Varga, T.Vašica
Omluvena: J.Návratová

Schůzi svolal a vedl J. Czernin.

Program a průběh setkání

1. Příprava na veřejnouch schůzku s občany 10.9.2015 

 Přítomní se dohodli, že schůzi povede předsedkyně a zápis zajistí J. Hůla
 Předsedkyně pozve starostu na úvodní část k bodu poslední veřejná schůze
 Předsedkyně požádá na schůzi pana starostu o vyjádření, proč prošlo stavební povolení „přechod“
 Na schůzce s panem starostou a s dopravní policií dne15.9. v 9.00 bude za OV R.Jablonská, J.Varga, 

bude vznesen dotaz, zda může na schůzku také zástupce občanů
 Případná změna názvu OV na MV bude projednána s občany
 Předsedkyně seznámi s akcemi, které byly v roce 20015 dosud pořádány, a kolik jednotlivé akce 

vyčerpaly z rozpočtu OV Hýlov
 Předsesdkyně předloží akce naplánované  do konce roku 2015 včetně částek na ně naplánovaných
 Občané budou vyzváni k iniciativě pro přípravu plánu činnosti pro rok 2016  
 Předsedkyně předloží návrh OV na nového předsedu OV, ke schválení zastupitelstvu 
 Předsedkyně požádá občany o návrh na doplnění členů do OV místo R. Jablonské a T. Vašici

2.
Členové OV výboru po hlasování navrhnou zastupitelstvu ke schválení Jitku Prokopovou jako předsedkyni 
OV 

3.
R.Jablonská a Tomáš Vašica navrhují, že rezignaci nepodají od října, ale až k 6.12.2015,vzledem k tomu, že 
zjistili, že kulturní akce, které chtějí realizovat (tančírna, dílna, sport. turnaj) by jako nečlenové OV 
realizovat nemohli. 

4.
Tomáš Vašica podává do jednacího řádu tyto návrhy -  doplnit o elektronické hlasování, doplnit, aby se 
schůzek OV povinně účastnil vždy zástupce rady, doplnit, aby byly všechny OV veřejné.

5.
Ostatní:
Tomáš Vašica navrhuje, aby se scházel OV  do konce roku vždy první neděli v měsíci. 
Jaroslav Varga – navrhuje se setkávat po dohodě dle potřeby a závažnosti problémů
Jitka Prokopová – první a druhý víkend obvykle nemůže.

6.
Výše uvedené návrhy budou projednány na dalším setkání OV.

Zapsala: Jitka Prokopová

 


